
Tapolca négy helyszíné-
re telepítenek fákat és 
utcabútorokat, bekerí-
tett “kutyafuttatót” ala-
kítanak ki a Déli város-
kapu parkban. 

A közeljövőben növelik a 
biztonságot és a parkoló-
helyek számát a Köztár-
saság téri forgalom át-
alakításával, illetve járdát 
szélesítenek a Kossuth ut-
cában. Ezekre a zöldterü-
let-, és közlekedésfejlesz-
tést célzó beruházásokra 
nyert el a közelmúltban 
119 millió 280 ezer forin-
tos EU-s támogatást a ta-
polcai önkormányzat az 
“Élhető Tapolca” című, 
TOP- PLUSZ-1.2.1-21-

VE1-2022-00003 azono-
sítószámú projekt kere-
tében. Várhatóan 2025 
júniusáig elkészül a pro-
jekt utolsó eleme is. Pus-
kás Ákos alpolgármester 
lapunknak elmondta, 
a munkák többször is-
kolázott facsemeték te-
lepítésével kezdődtek 
meg az elmúlt napok-
ban, összesen másfélszáz 
lombhullató fa telepítése 
van folyamatban. Eze-
ket láthatjuk már a 77-es 
út mellett (a Tesco-val 
szemben), az Egry utcai 
játszótérnél, a Barackos 
városrészben, illetve a 
Déli városkapu parkban. 
Ez utóbbi helyszínen egy 
körbekerített kutyafutta-

tó tér is várja a jövőben 
a gazdikat. Egy minőségi 
pingpong asztal azon-
ban már most kikerült. 
A sporteszközre Tölgyes 
Zsolt önkormányza-
ti képviselői keretéből 
biztosította a forrást. A 
tervek szerint, a fásítást 
követően, kültéri bútor-
zatot, padokat, szemét-
tárolókat, kerékpár tá-
rolókat, illetve az egyik 
helyre komposztálót is 
kihelyeznek a szakembe-
rek. A fák telepítésével 
párhuzamosan, ahol arra 
szükség volt, a beteg fá-
kat kivágták, az időseket 
gallyazták. Megtudtuk, az 
“Élhető Tapolca” projekt 
célja, hogy javítson a vá-

ros környezeti állapotán, 
a környezettudatosság 
jegyében megújuljanak 
a közterek, mérséklődje-
nek a klímaváltozás ha-

tásai a város belterületén, 
illetve javuljanak Tapol-
cán a közlekedésbizton-
ság feltételei. 
          /Írás, fotó:Töreky L./

 Online újságunk: www.tapolcaimedia.hu

Megérdemlik

Egy egészséges kutya, 
de legalábbis a legtöbb-
jük szeret futkosni, ját-
szani. Éppen ezért az 
a gazdi, akinek fontos, 
hogy kedvence ne csak 
jóllakjon, hanem való-
ban jól is érezze magát, 
biztosítja számára a fel-
sorolt élményeket. A 
város önkormányzata 
most egy úgynevezett 
kutyafuttató kialakítását 
kezdte meg a Déli vá-
roskapu park területén. 
Nem tudom pontosan, 
hogy a célnak megfelelő 
kerítésen és kapun kí-
vül mivel kell felszerelni 
egy ilyen létesítményt, 
azt sem tudom megítél-
ni, hogy mennyire lesz 
népszerű a hely a tapol-
caiak körében. Annak 
viszont nagyon örülök, 
hogy ezúttal azokra is 
gondoltak az illetéke-
sek, akiket a legtöbb 
jóérzésű ember nagyon 
kedvel, ám egyes gazdák 
gondatlanságából kifo-
lyólag legtöbbször csak 
negatív jelenségekkel, 
leginkább utcai kutyapi-
szok jelenlétével, kutya-
támadásokkal kapcso-
latban emlegetnek.
                /Töreky László/
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JEGYZETFókuszban a járásbíróság múltja

Győrffy János első helyi járásbírónak és a Tapolcai Járásbíróság évszázados történetének állított emléket a szak-
ma egy Hangodi László történész, főmúzeológus tollából született igényes kiadvánnyal és egy márvány emlék-
tábla avatásával november 23-án. ... Cikkünk a 4. oldalon folytatódik Emléktábla avatás, könyvbemutató a Tapolcai 
Járásbíróságon...               Fotó: tl

Fásítással kezdődött a projekt- közel 120 milliót költhet a 
város zöldterületi és közlekedésbiztonsági fejlesztésekre

Puskás Ákos alpolgármester a projekt egyik helyszínén



Közmeghallgatást tartott 
a város önkormányzata 
pénteken a Tamási Áron 
Művelődési Központ 
emeleti konferencia-
termében, majd Tapol-
ca-Diszel városrészben, 
a Csobánc Művelődési 
Házban is szerény lakos-
sági érdeklődés, részvétel 
mellett. A tapolcai ese-
ményen egy kritikus hoz-
zászólás miatt éles viták 
kereszttűzébe került és 
szinte minden más ügyet 
háttérbe szorított egy 
jelenleg épülőben lévő, 
50 MW-os napelempark 
ügye Tapolca külterü-
letén, 1.5 kilométerre a 
várostól. Ugyanakkor ál-
talában a napelemparkok 
létesítésének létjogosult-
ságát kérdőjelezte meg 
egy helyi lakos a tapolca-
iak által csak harasztként 
emlegetett területen.

Tóth Tibor úgy fogalma-
zott, a város jövőjéhez, 
perspektívájához és élhe-
tőségéhez nem járulnak 
hozzá azok a naperőmű-
vek amelyek Tapolcán 
és környékén épülnek és 
szerinte azok tulajdonosai 
környezetrombolást hajta-
nak végre. – Rengeteg az 
ellenérv, az érvek viszont 
kizárólag a beruházók ér-
vei, ezért a naperőművek 
témáját alaposan át kel-
lene beszélni független 
szakértők bevonásával, a 
helyi lakossággal közösen, 
ami ezen a fórumon és 20 
percben aligha lehetséges 
– hangsúlyozta a felszólaló, 
aki – mint fogalmazott – a 
közvéleményt képviseli. 
Dobó Zoltán polgármester 
erre úgy reagált, hogy a 
felszólaló “a saját vélemé-
nyét képviseli”. A téma kö-
rül (benne nagy hangsúlyt 
kapott az érdemi lakossági 
tájékoztatás megléte avagy 
hiánya) ekkor éles szó-
váltás kezdődött, amibe 
a város alpolgármestere, 
jegyzője, több képviselője 
és Pusztai Péter, a környé-
ken épülő egyik napele-
mes beruházás gazdája, a 
BNRG Kft. alapítója, ügy-
vezető igazgatója is be-
kapcsolódott. Utóbbi úgy 
fogalmazott, ugyan enge-
délyeztetési szempontból 
a közmeghallgatásnak 
nincs tétje, ám kötelessé-
gének érezte, hogy eljöjjön 
és válaszoljon a felmerült 
kérdésekre. Az ügyvezető 
hangsúlyozta, két külön 
naperőműves projektről 
van szó, az övék a várostól 
körülbelül másfél kilomé-
terre épül, ahhoz a másik-

hoz, amelyet korábban a 
város határába terveztek, 
semmi közük. Pusztai Pé-
ter visszautasította azokat 
a Tóth Tibortól elhangzott 
kijelentéseket, miszerint a 
polgármester szerződést 
kötött volna a cégükkel a 
Covid idején, illetve azt is, 
hogy a Covid idején kellett 
volna lakossági fórumot 
tartani, de ez nem történt 
meg. Dr. Décsey Sándor 
képviselő ekkor felhívta a 
figyelmet arra, hogy 2020. 
augusztus 3-án volt az ön-
kormányzat udvari tanács-
termében egy lakossági 
fórum a témában, amely a 
településrendezési tervek 
módosításról szólt. Utána, 
konkrétan 2020. augusz-
tus 27-én pedig a testület 
egyhangúlag megszavazta 
az engedélyeztetései eljá-
rás elindítását. Tóth Tibor 
erre úgy reagált, nem tudja 
elfogadni annak a lakos-
sági fórumnak a létjogo-
sultságát, amelyen nem 
jelenik meg a lakosság. 
Pusztai Péter ügyvezető 
visszautasította azokat a 
vádakat, hogy környezet-
rombolást végeznek, mint 
fogalmazott, ehelyett sa-
ját költségükön több száz 
tonna szemetet szállítottak 
el, gyakorlatilag felszámol-
ták a területen az illegális 
hulladéklerakás több évti-
zedes következményeit. A 
cégvezető tételesen sorba 
vette azokat az interneten 
keringő, szerinte igazság-
tartalom nélküli támadá-
sokat is, amelyeket mint 
arra rámutatott, Takács 
Gábor képviselő is terjesz-
tett, és arról szólt, hogy 
cége “zsebében lennének” 
a környék településeinek 
vezetői. – Ön konkrétan, 
mindenféle bizonyítékok 
nélkül bűncselekmény-
nyel vádol! – mondta az 
érintett cég vezetője, aki a 

témákkal kapcsolatos tu-
datlanságnak tudta be azt, 
hogy egyesek összekeverik 
a beruházót, a projektcéget 
és az üzemeltetőt, amikor 
kritikákat fogalmaznak 
meg a cégek működésével 
kapcsolatban. Tóth Tibor 
szerint azonban naperő-
művek kérdése közügy és 
amit az interneten azzal 
kapcsolatosan írnak, az jo-
gos véleménynyilvánítás. A 
TIAC körüli helyzetre kér-
dezett rá Bertalan Csaba. 
Dobó Zoltán polgármester 
válaszában a TIAC koráb-
bi vezetőjéről azt mond-
ta, hogy vezetése alatt ez 
idáig több mint 20 milliós 
kár keletkezett, amelyet 
a város költségvetéséből 
kellett megfizetni testületi 
döntéssel, hogy ne kelljen 
kiszorulnia az egyesület-
nek a TAO támogatások 
rendszeréből. A polgár-
mester rámutatott, érdemi 
választ máig nem kapott a 
város Takács Gábor koráb-

bi TIAC elnöktől a “Hol a 
pénz?” kérdésére. Diszel-
ben már jóval nyugodtabb, 
konstruktívabb hangnem-
ben zajlott a közmeghall-
gatás. Tóth Bálint képvise-
lő beszámolt a napokban 
a faluközpont térfigyelő 
kamerájának elkészültéről, 
a temetői kocsiút beruhá-
zásról, a “buszmegálló pro-

jekt” elindulásáról, illetve 
arról, hogy a CselleHáz Kft 
végzi jelenleg is Diszelben 
a zöldterületek gondozá-
sát. – Idén még átnézzük 
együtt, hogy milyen mun-
kákra van szükség, milyen 
fákat kell kivágni, visz-
szanyesni! Dobó Zoltán 
polgármester elmondta, 
a Renner Sándor atyával 
folytatott nyárvégi beszél-
getésének eredményeként, 
ígéretet tett a plébánosnak 
arra, hogy az egyházközség 
területének zöldfelület-
gondozását, nyírását is át 
tudja vállalni a város. Szó-
ba került a gyorshajtások, 
gyorshajtók problémaköre 
is a településrészen be-
lül és legfőképpen a 77-es 
utat érintően, amelyeket 
sajnálatos módon a korlá-
tozó táblák sem képesek 
érdemben visszaszorítani. 
Emiatt egy éjjel-nappal 
villogó sárga lámpa kihe-
lyezését szorgalmazza az 
önkormányzat. Budai Mi-

hály Szabadság utcai lakos 
a köszönet hangján szólt 
a már megvalósult beru-
házásokról, többek között 
a temetői beruházások és 
a buszmegállóhoz vezető 
gyalogos sáv kiépítése mi-
att, illetve jelezte az ezekkel 
kapcsolatos észrevételeit, 
tapasztalatait, megoldási 
javaslatait. /Töreky L./
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Közmeghallgatás - viták a naperőművek körül

A legutóbbi városi közmeghallgatást a környékbeli naperőművek témája uralta  Fotók: tl

Diszelben számos már megvalósult projektről is szó volt



Megválasztotta a jövő évi 
önkormányzati választási 
bizottság (HVB) tagjait, 
továbbá megtárgyalt és 
elfogadott 21 napirendi 
pontot a város képviselő-
testülete november 24-i 
nyilvános ülésén.

Törvény írja elő, hogy az 
önkormányzati választási 
évet megelőző év november 
elseje és november 30-a kö-
zött a képviselő-testületnek 
meg kell választani a HVB 
tagjait. A város a törvény-
nek eleget tett, a Helyi Vá-
lasztási Bizottság tagjainak 
és póttagjainak megválasz-
tásával és esküjével kez-
dődött a testületi ülés az 
elmúlt hét pénteken. Dobó 
Zoltán polgármester és dr. 
Iker Viktória jegyző a vá-
ros nevében megköszönte 
Takács Lászlóné, dr. Kocsis 
József, dr. Pataki Attila ta-
gok, továbbá Rédli Károly 
és Sikos Rita Krisztina pót-
tagok társadalmi szerepvál-
lalását.
Elfogadta a testület a Szé-
chenyi István Baptista Kö-
zépiskola szakmai beszá-
molóját. Kérdésre Fekete 
Lajos igazgatótól elhang-
zott, az iskola kínálatában 
a legnépszerűbb az épü-
letgépészeti szakmakör, a 
cukrász szakma, illetve a 
rendészeti, közszolgálati 
oktatás. A baptista gimná-
zium pedig stabilan tartja 
az osztályonkénti 8-10 fős 
létszámot – hangzott el. Az 
iskola jövőbeli kiemelt cél-
jai között szerepel, hogy az 
infokommunikációs tech-
nológiát minél jobban be-
vezessék az oktatásba, szá-
mítógépes ellátottságukat 
pályázati források bevoná-
sával fejlesszék.
A polgármester fonto-
sabb tárgyalásairól szóló 
napirend tárgyalásakor a 
Fő tér 4-es számú épület 
homlokzati megújítása is 
szóba került. Dobó Zoltán 
polgármester dr. Décsey 

Sándor képviselő érdeklő-
désére elmondta, hogy ter-
veik szerint, a szerteágazó 
tulajdonosi szerkezettel 
rendelkező épület tulajdo-
nosai jelentős anyagi részt 
vállalnának a homlokzat 
felújításából. A terv, amely 
a technológiai előírásokat, 
köztük a legfontosabbat, a 
nedvességmentesítési szak-
ági tervet is tartalmazza, 
több mint 20 millió forint 
plusz ÁFA. Ez csak a terv 
ára, a kivitelezéskor pe-
dig egy minőségi komplett 
szellőző vakolatrendszer 
felhordása is jelentős drá-
gító tényező lesz – mondta 
a polgármester, majd hoz-
zátette, bízik abban, hogy a 
tulajdonosok, köztük a ma-
gyar állam és több tőkeerős 
cég segíti majd az elképze-
lés megvalósulását.
A képviselők többségének 
igen szavazatával, Takács 
Gábor nem szavazatával 
módosult a város önkor-
mányzatának költségvetése. 
A költségvetés bevételi- és 
kiadási főösszege a kiiga-
zításokat követően, 7 mil-
liárd, 383 millió 612 ezer 
forint lett.
A képviselő-testület egy-
hangú támogatással a 
Tamási Áron Művelő-
dési Központ tervezett 
összművészeti próbatermé-
nek kialakításához bruttó 
95.300.000 forint keretösz-
szeget biztosított. Az előz-
mény, hogy a műszakilag 
és állagában rossz állapot-
ba került VOKE Batsányi 
János Művelődési Központ 
véglegesen bezár, a fenn-
tartó MÁV nem kívánja 
azt működtetni. Az intéz-
mény kulturális csoport-
jait, szakköreit, köztük a 
legjelentősebbet, a Batsányi 
Táncegyüttest a TÁMK fo-
gadja be a jövőben. A “fe-
hér ház” valaha konyhaként 
és ebédlőként funkcionáló 
földszinti épületrészében 
tervezi a közeljövőben a 
város kialakítani a funkció 

ellátásához szükséges helyi-
ségeket.
Ahogy az várható volt, 
a TIAC sportegyesület 
MLSZ irányába történő 
19.3 milliós visszafizetési 
kötelezettségének városi 
költségvetésből történő fi-
nanszírozása kérdések özö-
nét zúdította a sportegye-
sület korábbi elnökére. A 
testületi ülésen Rédli Károly, 
a TIAC jelenlegi elnöke, a 
város önkormányzatát kép-
viselő ügyvéd, és egy TAO 
szakértő világították meg a 
problémákat, a TIAC-nál 
az elmúlt években történt 
és feltárás alatt lévő sza-
bálytalanságokat. Takács 
Gábor volt TIAC elnök, 
önkormányzati képviselő 
magyarázatait láthatóan 
nem találták kielégítőnek 
a jelenlévők, a teremben 
éles szóváltások zajlottak. A 
képviselők végül egyhangú-
lag fedezetet biztosítottak 
a Tapolcai Ifjak Atlétikai 
Club Városi Sportegyesü-
let részére (a TAO pályázat 
keretében biztosított műkö-
dési támogatás 2022-2023-
as időszakára), a Magyar 
Labdarúgó Szövetség általi 
ellenőrzése után előírt visz-
szafizetési kötelezettség tel-
jesítése érdekében. Elhang-
zott, amennyiben a város 

nem rendezi a TIAC vissza-
fizetési kötelezettségét, úgy 
az egyesület kiesik a TAO 
támogatások rendszeréből, 
vélhetően súlyos jövőbeli 
anyagi károkat okozva így 
a helyi sportéletnek… A 

november 24-i testületi ülés 
a cikkben nem feldolgozott 
napirendi pontjai, továbbá 
az esemény teljes, vágatlan 
videó anyaga a Tapolcai 
Média facebook oldalán 
megtekinthető. /Töreky L./

TAP     LCAI ÚJSÁG   3KÖZÉLET - ÖNKORMÁNYZAT2023. december 1.

Letette az esküt a helyi választási bizottság, 95 millió kulturális
próbaterem kialakítására, 20 millió az MLSZ felé a TIAC ügyek miatt

Balról a HVB megválasztott tagjai és póttagjai : Takács Lászlóné, dr. Pataki Attila, 
dr. Kocsis József tagok, továbbá Sikos Rita Krisztina és Rédli Károly póttagok az 
eskütétel perceiben                                                                                                            Fotó: tl

Rédli Károly a TIAC kapcsán kapott szót            Fotó: tl

A kertvárosi lakosság 
számára tartott utcai 
lakossági fórumot a na-
pokban Horváth Gábor, 
az egyes számú válasz-
tókörzet képviselője. Az 
eseményen Pass Sándor 
és Tölgyes Zsolt képvise-
lők is részt vettek.  

A képviselő azzal indo-
kolta a találkozó életre 
hívását, hogy ezekben a 
hetekben készíti elő az 
önkormányzat a jövő évi 
költségvetést, így szeretne 
tisztában lenni azokkal a 
lakossági igényekkel, ame-
lyek beilleszthetők lehet-
nek a tervezhető költsé-
gek, beruházások közé. Az 
eseményen többek között 
szóba került a kertváros-
ban nagy mennyiségben 
jelenlévő hullott falevél, 
illetve annak elszállítása. 
Horváth Gábor a jelen-
lévő önkormányzati kép-
viselőkkel és Pass Sándor 
alpolgármesterrel együtt 

megerősítette, hogy az 
összegyűjtött zöldhulla-
dékot most is ingyenesen 
szállítja el a Cselle-Ház 
Kft., amennyiben jelzést, 
telefonos bejelentést kap-
nak az ingatlantulajdo-
nosoktól, de a szolgáltató 
MOHU MOL Hulladék-
gazdálkodási Zrt-től is 
beszerezhető az a zsák, 
amelyet kihelyezve a kuka 
mellé elvisznek a hulla-
dékkezelő munkatársai. 
Kérés érkezett a Lehel 
utcából, ahol a szeretnék 
korlátozni a József Atti-
la utca irányából érkező 
megnövekedett forgalmat.  
A Pacsirta és a József At-
tila utca gyakorlatilag egy 
“északi elkerülő útként” 
funkcionál, és az arra au-
tózók közül sokan nem is 
veszik figyelembe sem a 
súly- sem a sebesség kor-
látozást. Ezt csak tetézi 
az a hanghatás, amelyet a 
zörgő aknafedelek okoz-
nak – hangzott el.  Érke-
zett kérdés a porták és az 
úttest közötti területek 
rendben tartásáról, a galy-
lyazásról. Többen emeltek 
szót azért, hogy találjanak 
megoldást a piac melletti 
utcából a Sümegi út irá-
nyába való kikanyarodás 
biztonságossá tételére. /tl/

Lakossági utcafórum a kertvárosban
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...Folytatás a címoldalról... 
1871 decemberében Bit-
tó István igazságügyi mi-
niszter előterjesztésére, az 
uralkodó, I. Ferenc József 
kinevezte a bírói tisztvi-
selői állomány tagjait. A 
Tapolczai Királyi Járásbíró-
ság első járásbírája Győrffy 
János lett, aki egészen 1878 
végéig (éppen 150 éve vo-
nult nyugállományba) töl-
tötte be tisztségét és 1883-
ban hunyt el köveskáli 
otthonában. Tiszteletére, 
nevének vésetével emlék-
táblát avattak a Tapolcai 
Járásbíróság épületében. A 
Veszprémi Törvényszék, a 
Tapolcai Járásbíróság és az 
Országos Bírósági Hivatal 
által, a Ráth György Bí-
rósági Történelem és Ha-
gyományápolás pályázat 
keretében elkészült már-
vány emléktáblát (Szilasi 
Sándor kőfaragó munká-
ja) Navracsics Tibor terü-
letfejlesztési miniszter, a 
térség országgyűlési képvi-
selője és Dr. Némethné dr. 
Szent-Gály Edit, a Veszp-
rémi Törvényszék elnöke 
leplezte le. A miniszter 
úgy fogalmazott, “amikor 
Győrffy Jánosra emléke-
zünk, akkor nem kizáró-
lag a tapolcai járásbíróság 
alapítójára, első jelentős 
személyiségére emléke-
zünk, hanem mindazokra 
a bírákra is, akik az elmúlt 
150 év folyamán, sokszor 
a hatalommal ellentétben, 
a magyar jogszolgálta-
tás függetlenségét, magas 
szintű elhivatottságát biz-
tosították”. Az emlékmű 
felavatását követően Me-
gyeri-Pálffy Zoltán egye-
temi adjunktus bemutatta 

Hangodi László munkáját, 
A Tapolcai Járásbíróág 
története 1872-1984 című, 
közel 270 oldalas hely-
történeti kiadványt. Kö-
szöntőt Dr. Némethné dr. 
Szent-Gály Edit mondott 
a bíróság nyugalmazott és 
aktív tagjai, helyi és nem 
helyi vezetői, számos is-
mert személyisége, illetve 
a tapolcai önkormányzati 
hivatal képviselői jelenlé-
tében. – Ez a nap egy újabb 

jelentős mérföldkövét hoz-
ta el a bíróságtörténeti ku-
tató projektünknek, amely 
2015-ben kezdődött és 
azóta is töretlenül halad. 
Ennek a múltfeltáró külde-
tésnek sokkal több hozo-
mánya van az életünkben, 
önazonosság keresésünk-
ben mint a puszta tények, 
összefüggések, történések 
feltárása és bemutatása. 
Ennek szép példája a most 
megjelent kötet, amely 
rendkívül igényes, sok-
oldalú , Hangodi László 

munkájának gyümölcse. 
Hálás köszönetemet sze-
retném kifejezni a törté-
nész úrnak a Tapolcai Já-
rásbíróság és a Veszprémi 
Törvényszék nevében is, 
hiszen ez a kiadvány nem 
csak a bíróságok életét, 
szervezetét belülről isme-
rők, de az azon kívül állók 
számára is értékes és olvas-
mányos történeti és hely-
történeti információkkal 
szolgál – fogalmazott. Me-
gyeri-Pálffy Zoltán egyete-
mi adjunktus hangsúlyoz-
ta, a könyvben fellelhető, 
a kutatás során feltárt “ré-
giségek” meglepő módon 
újdonságként hatnak szá-
mára és a bírák számára 
is. – A 100-150 esztendő 
már olyan sok idő, hogy 
elfelejtünk dolgokat, pedig 
van kire és mire emlékez-
ni. Örömöm további for-
rása, hogy ezúttal nem egy 
jogtörténész kolléga mun-
káját vehettem kezembe, 
hiszen mindig izgalmas az, 
ha ugyanazzal a témával 
foglalkozó kutató kollégák 
másként közelítik meg a 
kérdéseket. Ugyanakkor a 
kötet szerzőjének munkás-
sága nem hagyott kétséget 
számomra afelől, hogy 
egy nagyon nívós mun-
kával van dolgom, amely 
mint szerzője fogalmaz, 
az általánosan és általában 
történelemkedvelő olva-
sók is megtalálják benne 
a maguk örömét, okulását, 
tanulságát, az ismeretgya-
rapítás élményét – mondta 
az adjunktus. A könyvbe-
mutatót pohárköszöntő, 
majd állófogadás követte a 
bírósági épület emeleti fo-
lyosóján. /Töreky L./

Emléktábla avatás, könyvbemutató 
a Tapolcai Járásbíróságon

Dr. Némethné dr. Szent-Gály Edit és dr. Navracsics Tibor leleplezik az emléktáblát Fotó: tl

„Amikor
Győrffy Jánosra
emlékezünk,
nem  kizárólag az 
első járásbíróság 
alapítójára,
hanem a többi 
bíróra is 
emlékezünk, akik  
elhivatottan
végezték az
elmúlt 150 év 
szakmai feladatait”

A négykezes találkozók 
története egészen 1989-
ig nyúlik vissza, azóta a 
2021-es covid év kivéte-
lével minden második 
évben megrendezte az 
eseményt a Járdányi Pál 
Zeneiskola. A sorrend-
ben 17. Veszprém Várme-
gyei Zeneiskolai Négy-
kezes Találkozóra négy 
korcsoport 36 párosa 
érkezett Tapolcára. Idén 
egy újítás is történt, ez-
úttal tanár-diák páros is 
indulhatott a versenyen.

A Járdányi zeneiskolát 
három páros képviselte, 
sokan érkeztek Veszprém-
ből és Pápáról, néhányan 
pedig a megye egyéb vá-
rosaiból. A délelőtt tíz órai 
hivatalos megnyitót köve-
tően ültek hangszereikhez 
a párosok, a négykezes 

hangszeres játékot függet-
len zsűri bírálta, arany, 
kiemelt arany, továbbá 
ezüst és bronz fokozatok-
kal jutalmazva a produk-
ciókat. A késő délutáni 
eredményhirdetésen Péni 
Béla igazgató köszöntötte 

a megjelenteket, a verseny 
résztvevőit, a vendégeket, 
köztük a város alpolgár-
mesterét és önkormány-
zati képviselőjét. Bognár 
Rita zongoratanár a zsű-
ri elnökeként méltatta a 
négykezes műfajt. – Min-
den zongorajátékosnak 
van egy saját pozitív ki-
sugárzása, amely párban 
megduplázódik. A négy-
kezes játék jó emberi tu-
lajdonságokat fejleszt, 
hiszen a zongoristának 
figyelnie, hallgatnia, segí-
tenie kell zenészpárját. Az 
összehangolt játék pedig 
megtanít az önzetlenség-
re, a bizalomra, az egy-
más iránti felelősségre, a 
zene iránti alázatra – fo-
galmazott a verseny leg-
főbb bírája, aki gratulált 
a találkozón résztvevő ze-
neiskolai növendékeknek. 

Később Péni Béla igazga-
tóval közösen átadta az 
idei négykezes találkozó 
emléklapjait, minősítő 
okleveleit és az azokhoz 
járó apróbb ajándékokat, 
jutalomkönyveket.
         /Írás, fotók:Töreky L./

Négykezes megmérettetés 
immár 17. alkalommal

Bognár Rita jutalmat és minősítő okleveleket ad át

Négy kéz a billentyűkön a Járdányi koncerttermében
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Az Antalóczy Zoltán művészeti vezetésével működő Tamási Áron Színtársulat be-
mutatta Nagy-Szakmáry Attila: Villámrandi- című díjnyertes, egész estés előadássá 
fejlesztett egyfelvonásos színművét a Tamási Áron Művelődési Központban és nagy 
sikert aratott vele a közelmúltban. A helyi színházi eseményen nézőként jelen volt a 
darab szerzője és az Okuláré színházi projektet életrehívó ( ennek a rendezvényso-
rozatnak a győztese volt 2022-ben Nagy-Szakmáry Attila Villámrandija) Horváth 
Benji, a Fiatal Drámaírók Háza alapítója is. A párkapcsolatok létrejöttének nehéz-
ségeit szürreális, utópisztikus szituációkba helyező, minimális díszletelemekkel, de 
kiváló színpadi alakításokkal előadott mű egyszerre volt könnyed, szórakoztató, 
egyben elgondolkodtató. A darabot Korponai Kitti, Bognár Róbert, Szabó Eszter és 
Antalóczy Zoltán vitte sikerre Tapolcán.                                          /Írás, fotó: Töreky L./

Modern dráma sikere a TÁMK-ban

Árpádházi Szent Erzsé-
betről, az óvoda névadó-
járól emlékezik meg min-
den év novemberében a 
Szent Erzsébet Óvoda. 
Idén is együtt ünnepeltek 
az intézmény apróságai, a 
szülők, a pedagógusok, a 
dolgozók, illetve a fenn-
tartó Szent Vince Szeretet 
Leányai Társulat irgalmas 
nővérei november 21-én, 
kedden.

A szépszámú résztvevőt, 
köztük a tapolcai önkor-
mányzat- és az egyházi 
fenntartó képviselőit Vá-
radi Anita köszöntötte. 
Az óvodavezető felidézte 
Árpádházi Szent Erzsébet 
legendáját, majd párhu-
zamot vont a régmúlt és a 
jelen viszonyai között. – 
Vajon a mai ember számá-
ra más a világ, mint a 13. 
században? Vajon Szent Er-
zsébet élete olyan nagyon 
különbözik a mi hétköz-
napjainktól? Erzsébet példa 
ma is! Előkelő származása, 
előjogai ellenére, a földi 
javak hajszolása helyett Is-
ten szent szavát, önmaga 
kiüresítését választotta. Fe-

leségként, anyaként, majd 
a szegények szolgálójaként 
mindezt csendben, alázat-
tal, a legkisebb hivalkodás 
nélkül tette. Meg kell ör-
vendeztetnünk az embe-
reket vallotta, és ő így élt. 
Erzsébet az éhezők közt 
az udvari pincék tartalmát 
osztotta szét. Vajon mi mit 
osztunk szét? Észrevesz-
szük-e, ha szomszédunk, 
családtagunk éhezi a jó 
szót, az odafigyelést a sze-
retetet? Mert igenis társa-
dalmunk éhezi a szeretetet, 
az önzetlen adakozás örö-
mét. Ez az evangelizáció 

követendő példája ma is. 
Szent Erzsébet példáját te-
hát saját életünkben követ-
nünk kell! – fogalmazott az 
óvodavezető, majd a jelen-
lévők figyelmébe ajánlotta 
a Búzavirág ovis csoport 
műsorát, amelyre a gyere-
kek “önzetlen örömmel ké-
szültek, s amit adnak vele, 
az az ő legnagyobb kin-
csük: az idő, a szeretet és a 
mosoly”. A kedves játékos 
műsort követően a jelenlé-
vőket közös sütizésre, kö-
zös beszélgetésre invitálta 
az intézmény munkaközös-
sége. /Töreky L. /

Árpádházi Szent Erzsébet élete a 
ma embere számára is példaértékű

Kis ovisok játéka a Szent Erzsébet napon              Fotó: tl

Nyolc diákcsapat részvé-
telével rendezett termé-
szetismereti vetélkedőt 
a Batsányi gimnázium a 
napokban. A háromfős 
csapatok a környék álta-
lános iskoláiból érkeztek.

Idén az 1630. november 
15-én elhunyt Johannes 
Keplerre emlékeztek és a 
bolygók mozgásával is-
merkedhettek a diákok 
bemutatók, kisfilmek és 
modellezés keretében.
A fiatalok tudománytör-
téneti rejtvényt oldottak 
meg, modellezés és egy 
applikáció segítségével a 
bolygók mozgását fejtették 
meg, makettet készítettek a 
bolygók valós helyzetének 
és méreteinek szemlélteté-
sére, valamint egy Kahoot 

feladatsorral is megbir-
kóztak a Naprendszerről. 
A jó hangulatban telt meg-
mérettetésen harmadik 
helyezést szerzett a Tapol-
cai Bárdos Lajos Általános 
Iskola Székhelyintézmé-
nyének csapata: Körmendi 
Tiara, Starcsevics Liliána 
és Szabó Anna. Második 
helyen végzett a Tatay Sán-
dor Általános Iskola csa-
pata: Kovács Flóra, Orbán 
Botond és Wallovics Lilla. 
A győzelmet a Művészetek 
Völgye Általános Iskola 
versenyzői szerezték meg: 
Berki Balázs Benedek, 
Csillag Levente és Kovács 
Ron Filip – tájékoztatta a 
Tapolcai Médiát a helyi 
gimnázium. /fotók, infor-
mációk: Batsányi János 
Gimnázium, facebook/

Cselling Keplerrel

Fókuszban a naprendszer bolygói                  Fotó: iskola
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Az iskolai bántalmazás, 
zaklatás felismeréséhez 
érdemi információkkal 
és szakemberek által ja-
vasolt problémakezelési 
módszerekkel igyekezett 
támpontot adni a tapol-
caiaknak az összejövetel, 
amelyet Tapolca önkor-
mányzata és a Testi-Lelki 
Egészségfejlesztési Köz-
pont szervezett a Tamási 
Áron Művelődési Köz-
pontban helyi szakembe-
rek bevonásával.

Az esemény apropóját egy 
bántalmazott, majd a köz-
elmúltban öngyilkosságba 
menekülő sümegi széche-
nyis diák tragikus halála 
adta, de sokkal inkább arról 
az angolul School Bullying 
néven emlegetett jelenség-
ről szólt, amelyet ha nem 
vesznek észre és nem orvo-
solnak időben, súlyos testi-
lelki következményekkel is 
járhat. A megjelent érdek-
lődőket, köztük helyi pe-
dagógusokat, intézmény-
vezetőket Dobó Zoltán 
polgármester és Magvas 
Zoltán a LEK főmunka-
társa köszöntötte. A város 
polgármestere arra muta-
tott rá, hogy az iskolai bán-
talmazás témakörét azért 
célszerű hozzáértő szak-
emberek segítségével fel-
dolgozni, mert saját, jónak 
és igazságosnak hitt vála-
szaink gyakran zsákutcába 
vezetnek minket. – Az em-
berek meggyőződése egy 
adott eset után sok esetben 
távol esik a valós megértés-
től és a kulturált megoldási 
lehetőségektől – mond-
ta. – Az elmúlt napokban 
vállalhatatlan posztok, 
hozzászólások jelentek 
meg internetes felületeken, 
amelyek semmilyen köz-
jó és semmilyen megoldás 
irányába nem mutattak, 
sokkal inkább súlyosbítot-

ták a helyzetet. Tapolcán 
vannak szakembereink és 
ha már rendelkezünk hely-
ben ilyen kapacitással, arra 
kérek mindenkit, hogy 
éljünk vele – kérte Dobó 
Zoltán, aki sajnálatát fejez-
te ki amiatt, hogy a vártnál 
kevesebb tapolcait érdekelt 
az iskolai bántalmazás je-
lensége, pedig sok érdek-
lődőre számítottak a közel-
múltban történt sajnálatos 
haláleset és az azt kísérő 
internetes hozzászólások, 
hozzászólók száma alapján.
Magvas Zoltán projekto-
ros kivetítőn szemlélte-
tett előadásában az iskolai 
bántalmazás társadalmi 
jelenségére, felismerésének 
szükségességére mutatott 
rá. Igyekezett bemutatni a 
bántalmazott és a bántal-
mazó személyiségjegyeit, 
megvilágítani, megértetni 
annak antiszociális, torz 
nevelési, családi hátterét. 
Egy hozzászólásra reagál-

va rámutatott, a felelősség 
végső soron a felnőtteké, 
hiszen csak az érett em-
ber rendelkezik azzal a tu-
dással, élettapasztalattal, 
amely segítséget nyújthat 
a probléma megoldásához. 
Az előadást követően azok 
a helyi szociális, mentálhi-
giénés, pedagógiai szakem-
berek vették át a szót, akik 
saját szakterületük tudá-
sával felvértezve, akár in-
tézményi szinten képesek 
tanácsot adni, érdemben 
segíteni azoknak, akiket 
valamiféle testi-lelki bán-
talmazás ér, vagy család-
tagként, pedagógusként 
találkoznak a jelenséggel. 
Ádám Franciska, Dalmai 
Melinda, Bögös Rita Zsu-
zsanna, Labovszky Ta-
mara, Györkös Vivien és 
Magvas Zoltán később ki-
sebb csoportfoglalkozások 
keretében is válaszoltak a 
jelenlévők felmerült kér-
déseire. /Töreky L./

Iskolai zaklatás, rossz és jó válaszok

Bögös Rita Zsuzsanna a helyi család- és gyermekvéde-
lem működéséről, feladatairól beszélt                    Fotó: tl

Figyelemfelhívó akciót 
szervezett a Testi-Lelki 
Egészségfejlesztési Köz-
pont, az Én-Kép-Tér Szo-
ciális és Mentálhigiénés 
Alapítvány, a helyi védő-
női szakszolgálat és a Ta-
polcai Rendőrkapitányság 
a Tamási Áron Művelődési 
Központ épülete mögött a 
napokban.

A rendezvény a Gyermekjo-
gok-, és a Nők elleni erőszak 
megszüntetésének világ-
napjának apropóján jött lét-

re, a cél a tájékoztatás volt.
Magvas Zoltán szociális 
szakember, a LEK mun-
katársa a Tapolcai Média 
érdeklődésére elmondta, 
hogy elsősorban arra sze-
retnék felhívni a figyelmet 
a társszervezeteikkel ösz-
szefogva, hogy van segítség 
a bajban. – Fontos, hogy a 
nők tudjanak hová fordulni, 
merjenek segítséget kérni, 
jelzéseket adni, ha bántal-
mazás, erőszak éri őket. 
Illetve szeretnénk tudato-
sítani azt is, hogy a gyere-

keknek, a kiskorúaknak is 
vannak jogaik, melyeknek 
érvényt kell és lehet szerez-
ni. Szórólapokat osztunk 
ezekben a témákban, infor-
mációt adunk arról, hogy 
hova, milyen módon és 
mely szervezetekhez lehet 
fordulni, ha baj van. Akár 
most is, ha valaki a segítsé-
günket kéri, időpontot kap 
és elindulhat a segítségnyúj-
tási folyamat a megfelelő 
szervezetek és szakemberek 
bevonásával- mondta Mag-
vas Zoltán /tl/

Van segítség a bajban! – hirdették

A rendőrség, a LEK és a Védőnői Szakszolgálat közös 
akciója a TÁMK parkolójában                                    Fotó: tl

Többek között matema-
tika, angol nyelv, népdal-
éneklés, hungarikumok 
ismerete, olvasási képes-
ségek, asztalitenisz és 
versírás tudásból, készsé-
gekből „vizsgáztak” azok 
az általános iskolások, 
akik az idei Bárdos-na-
pok főszereplői voltak. 
Az ünnepélyes eredmény-
hirdetés november 17-én 
volt a székhelyintézmény 
aulájában, ahol nagy ér-
deklődés mellett, Bajner 
Imre igazgató adta át a 
legjobbaknak járó díja-
kat. 

Népdal versenyszámban 
kiemelt arany minősítést 
kapott a Bárdos 3.z osz-
tályának csapata, Fürst 
Áronnal, Nagy Abigéllel és 
Szollár Elizával, továbbá 
a 4.z osztály Gombkötő 
Katával, Istenes Lucával 
és Labovszky Szonjával. 

A felső tagozatosoknál 
kiemelt arany minősítést 
kapott szóló kategóriában 
a bárdosos Szabó Vivien, 
Balogh Vivien és Domján 
Bendegúz. Kiemelt arany 
minősítéssel lett gazda-
gabb kisegyüttes kate-
góriában Farkas Regina, 
Jancsek Lili, Pál Ramóna 
a Tatay Sándor Általános 
Iskola tanulói, továbbá 
Balázs Lilla, Novák Ber-

ta és Szabó Anna Mária a 
Bárdosból. A másodiko-
sok körében meghirdetett 
matematika alapműve-
leti versenyt  a kazinczys 
Fáncsi Kristóf nyerte meg, 
a második legjobb ered-
ményt a bárdosos Kovács 
Levente hozta, a harmadik 
helyen iskola és évfolyam-
társa Szabó Csenge végzett. 
A negyedik osztályos ta-
nulók olvasási versenyét  
Fekete Borbála a Nagy-
boldogasszony Római Ka-
tolikus Általános Iskola 
tanulója nyerte meg. A 
második helyen Ágh Re-
beka, a harmadikon Rich-
ter Gergő a Bárdos szék-
helyintézmény tanulója 
fejezte be a versenyt. Az 
ötödikesek és hatodikosok 
számára kiírt angol kiejtési 
versenyben a batsányis Fe-
renczi Botondé lett az első 
díj, a második helyet isko-
latársa Boer Petra szerezte 
meg. Harmadik lett Székely 
Szofi a Bárdosból. A hete-
dik-nyolcadik osztályosok 
versenye Farkas Máté (Ba-
tsányi) győzelmével zárult, 
Körmendi Tiara (Bárdos) 
második lett, míg a szin-
tén bárdosos Kitli Jázmin a 
harmadik. A negyedikesek 
Hungarikum vetélkedőjét 
a Batsányi Tagintézmény 
csapata nyerte meg Hatos 
Petrával, Dobó Annamá-
riával, Puskás Mátéval és 
Horváth-Wágner Mátéval. 
A második helyen Rétai 
Csenge, Molitor Lena, 
Kalincsák Norisz és Peresz-
tegi Soma Nimród alkotta 
csapat végzett, ők mind-
ahányan a Tatay Sándor 
Általános Iskola tanulói. 
A Hungarikum verseny 
harmadik helyzettje a Bár-
dos székhelyintézmény 
lett, a csapat tagjai Csetey 
Máté, Nagy Zsombor, Soós 
Levente, és Richter Gergő 
voltak./tl/  

A Bárdos-napok legjobbjai

A versíró és a 
képzőművészeti 
pályázat apropóját  
az 1773. novem-
ber 17-én született 
Csokonai Vitéz 
Mihály születés-
napja adta az idei 
Bárdos-napokon
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Négy öregfiú és négy női 
csapattal rendezték meg 
a XVI. Magyar Mihály 
labdarúgó emléktornát a 
Csermák József Rendez-
vénycsarnokban.

A jubileumi tornát kö-
vetően, a tavalyi kény-
szerű szünet után ismét 
megrendezték a Magyar 
Mihály meghívásos em-
léktornát. A 20 perces 
mérkőzésekre 4 öregfiú és 
4 női csapat fogadta el a 
meghívást. Paréj József kö-
szöntőjét követően indult 
útjára a labda.
A Tapolcai Öregfiúk a Za-
lahaláp SE-t, Monostor-
apáti csapatát és a Nyirád 
KSE-t is magabiztosan 
verte, így botlás nélkül, 3 
győzelemmel nyerték meg 
a torna férfi ágát. A ta-
polcai hölgyeknek sajnos 
nem sikerült a bravúr, Ba-
latonberény és Gyenesdiás 

csapatától is kikaptak, a 
Gersekarát SE-vel pedig 
1:1-es döntetlent játszot-
tak, így a torna utolsó he-
lyén végeztek. A férfi torna 
gólkirálya Szőcze Csaba a 
TÖFC játékosa lett, a leg-
jobb kapusnak járó díjat 
Zeitler Dávid, a legjobb 
mezőnyjátékosnak járót 

Diós Gergő vehette át, 
mindketten Nyirádról ér-
keztek. A hölgyeknél a leg-
több gólt Szeibert Noémi 
lőtte, a legjobb kapusnak 
Schwarczenbarth Petrát vá-
lasztották Gyenesdiásról. 
A legjobb mezőnyjátékos 
Farkas Dóra, gersekaráti 
játékos lett. /hg/

A TÖFC nyerte a Magyar Mihály Emléktornát

A TÖFC magabiztosan szerepelt és győzött    Fotó: h. f.

Keszthelyen rendezték 
a XII. KETE felnőtt tol-
laslabda versenyt, ahol a 
Batsányi János Gimnázi-
umból 3 diák is szerepelt 
a felnőttek között.

12. alkalommal szervezte 
meg a Keszthelyi Tollas-
labda Egyesület az amatőr 
felnőtt versenyt. A kupán 
5 versenyszámban, férfi 
és női egyéniben, páros-
ban és vegyes párosban, 
128 mérkőzést játszottak, 
10 dunántúli település, 52 

versenyzőjével.
Ezeket csoportos, svájci 
rendszerben bonyolították 
le, minden versenyszám-
ban érmet kaptak a leg-
jobbak. Tapolcai sikerek 
is születtek: Bakler Zita, 
női egyéniben a 2. helyet 
szerezte meg (5 győzelem, 
1 vereség a döntőben), 
Orbán Csanád, férfi egyé-
niben a 7. helyen végzett 
(3 győzelem, 1 vereség), 
Orbán Csenge, vegyes pá-
rosban a 11. helyen zárt (2 
győzelem, 3 verség). /hg/

Gimnazisták tollasoztak 
a felnőttek mezőnyében

Bakler Zita, női egyéniben a dobogó második fokára 
állhatott                                                Fotó: helyszíni felvétel

Tizenegyedik alkalom-
mal rendezték meg a 
Szöcskegálát a Csermák 
József Rendezvénycsar-
nokban. A népszerű at-
létikaversenyen, lelkesen 
versenyeztek az általános 
iskolások.

A tapolcai és környező 
általános iskolák részé-
re megrendezett, hagyo-
mányos terematlétika- 
versenyen a következő 
eredmények születtek: 
helyből távolugrásban, a 
III. korcsoportos fiúknál 
Nyári Flórián lett az első, 
Gombor Levente második, 
Falati Barnabás harmadik 
helyen végzett. A III. kor-
csoportos lányok közül 
Farkas Regina teljesített a 
legjobban, Pukli Eszter lett 
a második, Németh Anna 
pedig a harmadik.

A IV. korcsoportos fiúk 
bajnoka Sajcz Lőrinc lett, 
Gombor Noel második, 
míg a dobogó harmadik 
fokára Hobok Balázs áll-
hatott fel. A IV. korcsoport 
lányai közül Pukli Zsófia 
bizonyult a legjobbnak, 
Káldi Stella ezüstérmet, 
Lajos Anna bronzérmet 
szerzett. Medicinlabda-
dobás eredmények: III. 
korcsoport fiú: 1. Németh 
András, 2. Csontos Ben-
jamin, 3. Hobok Benedek. 
III. korcsoport lány: 1. 
Farkas Bianka, 2. Cserényi 
Tamara, 3. Papp Zsófi. A 
IV. korcsoportos fiúk kö-
zül 1. Gáspár Sebestyén, 
2. Kovács Evan, 3. Nyéki 
Zsombor. IV. korcsoport 
lányoknál Németh Kata 
lett a legjobb, őt követte 
Sirkó Csenge, majd Mol-
nár Boróka. Magasugrás 

versenyszámban, a III. 
korcsoportban Gergely 
Zalán lett az első, 2. Hobok 
Benedek, megosztott har-
madik Ferenczi Botond és 
Kudomrák Noel. A kor-
csoport lányai közül Far-
kas Regina ugrotta a leg-
magasabbat, Péczer Nóra, 
Lener Mira és Horváth 
Olívia előtt. IV. korcso-
port, fiú mezőnyben: 1. 
Hobok Balázs, 2. Ács Zé-
tény és Gáspár Sebestyén, 
3. Keller Adrián és Balogh 
Márk. IV. korcsoport lá-
nyai közül Sirkó Csenge 
lett az első, Forintos Lili a 
második, Vass Csenge pe-
dig a harmadik. A 30 mé-
teres síkfutásban, III. kor-
csoportban Gergely Zalán 
remekelt, őt követte Nyári 
Flórián és Sniezek Noel. 
A lányoknál Pál Ramóna, 
Pukli Eszter és Mezőssy 
Júlia volt a sorrend. Ba-
logh Márk volt a leggyor-
sabb a IV. korcsoportban, 
Szentgyörgyhegyi – Var-
ga Árpád és Kiss Dominik 
előtt. Lajos Anna nyerte 
a lányok futamát, Falati 
Nóra második, Szabó Emi-
li harmadik lett. Váltófu-
tásban 1. Batsányi János 
Általános Iskola, 2. Bárdos 
Lajos Általános Iskola, 3. 
Lesence Völgye Általános 
Iskola fiú csapata, lányok-
nál 1. Batsányi János Ál-
talános Iskola, 2. Bárdos 
Lajos Általános Iskola, 3. 
Badacsonytomaji Tatay S. 
Általános Iskola sorrend 
alakult ki. /hg/

Szöcskegála a sportcsarnokban

A lány váltófutás érmesei             Fotó: helyszíni felvétel

Első helyről várja a 
folytatást a TÖFC
Befejeződött az őszi 
szezon a Veszprém me-
gyei labdarúgó bajnok-
ság III. osztályában. A 
Tapolcai Öregfiúk csa-
pata az első helyen zárta 
az első félévet.

A négy erős egyesület-
tel bővült csoportban, 
legalább 5 csapat van 
versenyben a bajnoki 
címért. „-Csapatunk 1 
döntetlen és 1 vereség 
mellett, 11 győzelmet 
aratott és innen várja a 
tavaszi folytatást. A 13 
fordulóban, 26 játékos 
lépett pályára és min-
denki megtette a magáét.
Elfoglaltság és sérülé-
sek miatt hol többen, 
hol kevesebben vártuk a 
mérkőzéseket, de az aka-
rásban nem volt hiány. 
Most március közepéig 
szünet következik, utána 
jön a folytatás, a bajnok-
ság végén ismét dobogón 

szeretnénk végezni. Mi-
nimális sárga lap mellett, 
kiállításunk nem volt, 
öröm viszont számunk-
ra, hogy a csoport góllö-
vőlistáját játékosunk Sza-
bó Bálint vezeti 25 góllal.

A szezont, december 
2-án várhatóan egy vi-
dám családi vacsorával 
zárjuk.” – értékelte az 
őszi szezont Boczkó Gyu-
la edző. /hg/

Szabó Bálint vezeti a gól-
lövőlistát         Fotó: TÖFC
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Íme a város karácsonyfája, amelyet Bakler Zoltán és 
családja ajánlott fel Tapolca város számára. A tavalyi-
hoz hasonló méretű ezüstfenyő Kisapátiból érkezett és 
nagyon formás. A fotón a fa november 28-i érkezésé-
nek és felállításának pillanatai láthatók            Fotó: km

Bogár József és családja 
jóvoltából Diszelnek is 
csodaszép karácsony-
fája lett. A négy-öt mé-
teres magasságú ezüst-
fenyő Zalahalápról 
érkezett a településrész 
központjába, ahol ha-
marosan feldíszítik 




